
1 
 

 

 
ΜΙΧΑΛΗΣ ΚΑΤΡΙΝΗΣ 

Κοινοβουλευτικός Εκπρόσωπος 
ΠΑΣΟΚ- Κίνημα Αλλαγής 

Βουλευτής Ηλείας 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ  
 

Προς: τον Υπουργό Υγείας κ. Μιχάλη Χρυσοχοΐδη  

Θέμα: Ανάγκη παράτασης των συμβάσεων νοσηλευτών ΙΔΟΧ στις μονάδες 

υγείας της Ηλείας 

 

Κύριε Υπουργέ,  

Όλοι αναγνωρίζουν ότι η αναβάθμιση του Ε.Σ.Υ. ξεκινάει από την 

ανασυγκρότηση της Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας (ΠΦΥ) και στηρίζεται 

στην επαρκή στελέχωση των μονάδων Υγειονομικής Περίθαλψης με το 

αναγκαίο ιατρικό, νοσηλευτικό  και άλλων ειδικοτήτων προσωπικό.  

Σήμερα οι συμβασιούχοι (ΙΔΟΧ) ειδικευόμενοι νοσηλευτές και νοσηλεύτριες 

που στελεχώνουν μονάδες υγείας στην Ηλεία και που έχουν ολοκληρώσει 

ουσιαστικά την ειδίκευσή τους, νιώθουν να βρίσκονται σε πλήρη εργασιακή 

αβεβαιότητα, καθώς δεν είναι γνωστό τι μέλλει γενέσθαι μετά την 

30/11/2023, οπότε και λήγουν οι εν ισχύι συμβάσεις τους.  

Από το Σεπτέμβριο του 2020, εκτεθειμένοι σε όλους τους πιθανούς κινδύνους 

βρέθηκαν στην πρώτη γραμμή και συνέβαλαν καθοριστικά στην λειτουργία 

των νοσοκομείων, την παροχή Υγειονομικής Περίθαλψης και τη στήριξη του 

Συστήματος Υγείας. 

Ακόμη και σήμερα βρίσκονται στην πρώτη γραμμή και σε θέσεις κρίσιμων 

καθηκόντων και με βάση την πολύτιμη εμπειρία που απέκτησαν καλύπτουν 
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πάγιες και διαρκείς ανάγκες και συμβάλλουν στην προστασία της υγείας των 

πολιτών της Ηλείας και στην αντιμετώπιση των κινδύνων για τη Δημόσια 

Υγεία. 

Δεδομένου ότι παρά τις εξαγγελίες σας για πλήρη αξιοποίησή τους δεν έχετε 

προβεί σε καμία σχετική ενέργεια, ούτε έχετε λάβει μέριμνα για την 

ανανέωση των συγκεκριμένων συμβάσεων, 

Δεδομένου ότι το Εθνικό Σύστημα Υγείας παραμένει εξαιρετικά 

υποστελεχωμένο και το συγκεκριμένο έμπειρο προσωπικό καλύπτει πάγιες 

και διαρκείς ανάγκες, 

ΕΡΩΤΑΤΑΙ Ο κ. ΥΠΟΥΡΓΟΣ 

1. Πως προτίθεστε να αντιμετωπίσετε τους συμβασιούχους νοσηλευτές που 

υπηρετούν στις μονάδες υγείας της Ηλείας;  

2. Ποιος είναι ο προγραμματισμός σας για την απορρόφησή τους και με ποιόν 

τρόπο;  

Ο Ερωτών Βουλευτής 

 

 

Κατρίνης Μιχάλης 

 

 

 

 




